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Protokół nr II/24 

z Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego 

odbytej w dniu 21 maja 2024 roku 

w siedzibie Zespołu Szkół Nr 1 w Żyrardowie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska otworzyła obrady 

o godzinie 1408 i powitała przybyłych gości. 

 

Ad. 2 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska stwierdziła,  

że w posiedzeniu uczestniczy 18 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Nieobecny Radny: Andrzej Koźbiał. 

 

Ad. 3 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Policji w Żyrardowie  

wraz z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Żyrardowskiego za rok 2023. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

w Żyrardowie za 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych w skład Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku w Żyrardowie VIII kadencji na lata 2023 – 2026. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Żyrardowie oraz z efektów pracy Organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej w powiecie żyrardowskim za 2023 rok. 
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9. Podjęcie uchwały zmieniającej Budżet Powiatu Żyrardowskiego na rok 2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Żyrardowskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby członków Komisji Rewizyjnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu 

osobowego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego  

i jej składu osobowego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Kultury i jej składu 

osobowego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia  

i Polityki Społecznej i jej składu osobowego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Transportu i jej składu osobowego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu 

Żyrardowskiego. 

19. Informacja o pracy Zarządu. 

20. Sprawy różne. 

21. Zakończenie obrad. 

 

Radny Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że jeden z pierwszych punktów zawiera zmiany 

w budżecie na rok 2024 i również zmiany WPF. Wiemy, że budżet musi opiniować Komisja 

Budżetu i Mienia Komunalnego, natomiast jeszcze nie ma składów komisji. Zwrócił  

się z pytaniem,  jak będą procedowane te punkty? 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zwróciła się z prośbą do Radcy Prawnego  

o udzielenie odpowiedzi. 

 

Radca Prawny Pani Katarzyna Szymańska-Misztela poinformowała, że w świetle 

obowiązujących regulacji zawartych w statucie, kiedy Rada nowej kadencji nie ma jeszcze 

wybranych komisji i takich nie powołała, to nie można uznać, że organ stanowiący  

nie ma możliwości podejmowania uchwał ze względu na tego rodzaju okoliczność. 
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Radny Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że statut też mówi, że każdą uchwałę musi 

opiniować komisja. Czy nie można zamienić tych punktów i najpierw wybrać komisje a później 

omawiać budżet? Opinia komisji może być negatywna, natomiast opinia musi być wydana. 

 

Porządek obrad został przyjęty w następujący sposób: 

 

14 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Robert Janiszewski,  

Dariusz Mitrowski, Jerzy Naziębło, Krzysztof Rdest,  

Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska, Ewa Springer-Kakiet, 

Michał Staniak, Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, 

Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

4 „wstrzymuję się” Krzysztof Dziwisz, Stanisław Kaniszewski, Bożena Moskal, 

Klaudiusz Stusiński 

1 „nieobecny” Andrzej Koźbiał 

 

Ad. 4 

 

Protokół z I Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego został przyjęty w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Dariusz Mitrowski, 

Bożena Moskal, Jerzy Naziębło, Krzysztof Rdest,  

Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska, Ewa Springer-Kakiet, 

Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder,  

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny” Andrzej Koźbiał 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Żyrardowie wraz z informacją  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Żyrardowskiego  

za rok 2023 zostało przekazane Radnym. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. sprawozdania. 
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Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Żyrardowie wraz z informacją  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Żyrardowskiego  

za rok 2023  zostało przyjęte w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Dariusz Mitrowski, 

Bożena Moskal, Jerzy Naziębło, Krzysztof Rdest,  

Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska, Ewa Springer-Kakiet, 

Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder,  

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny” Andrzej Koźbiał 

 

Ad. 6 

 

Inspektor ds. Zarządzania Kryzysowego, Ochrony Ludności i Spraw Obronnych Pan Arkadiusz 

Łankowski przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

w Żyrardowie za 2023 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Wojciech Szustakiewicz poinformował, że komisja  

m.in. zajmowała się bardzo trudnym tematem, z którym borykały się kolejne kadencje 

Starostów i Zarządów, a mianowicie sprawą tzw. Koronera. Zwrócił się z pytaniem,  

jak to obecnie funkcjonuje? Czy problem został rozwiązany? W różnych okresach i kadencjach 

podejmowano próby rozwiązania tego problemu. Za jego kadencji najczęściej Prezes spółki 

zajmował się tym tematem, a stwierdzaniem zgonów osób, które nie były leczone przez 

miejscowych lekarzy rodzinnych, zajmowali się lekarze szpitalni. To nie jest zgodne  

z przepisami, w związku z tym w ubiegłym roku Starosta, Pan Krzysztof Dziwisz, proponował 

zarezerwowanie w budżecie powiatu konkretnej kwoty i podpisanie umowy cywilnoprawnej  

z lekarzem, który wykonywałby te czynności. 

 

Inspektor ds. Zarządzania Kryzysowego, Ochrony Ludności i Spraw Obronnych Pan Arkadiusz 

Łankowski poinformował, że jeżeli chodzi o kwestię związaną z jakością świadczonych usług 

przez pracowników nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej, rozwiązanie polegało  

na tym, że lekarze dyżurni świadczący  tę usługę byli do dyspozycji w sytuacji konieczności 
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stwierdzania zgonu. Natomiast Pani Komendant Policji zgłosiła ponownie ten problem  

na czerwcowym posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa w związku z tym, że pojawiają się ciągle 

mimo podjętych rozwiązań i ustaleń problemy. Wynikają one z tego, że lekarze czasem 

odmawiają wykonania wyjazdu do takiego przypadku, a odmawiają dlatego, że mają umowy 

ze szpitalem, umowy kontraktowe, które nie dają uprawnienia Prezesowi szpitala  

do wyegzekwowania wobec tych pracowników tego typu usługi. Poza tym jest też kwestia 

dotycząca ubezpieczenia tych osób. Szpital oczywiście dysponuje ubezpieczeniem 

pracowniczym natomiast w sytuacji wykonywania zadań poza szpitalem narażała by się spółka 

szpitalna na olbrzymie konsekwencje finansowe w sytuacji gdyby coś się stało lekarzowi.  

Jeżeli chodzi o pomysł, że w budżecie powiatu byłyby środki przeznaczone na opłacanie  

tej usługi, to sprawa wygląda tak, że po prostu RIO to kwestionuje. Zgodnie z tym stanowiskiem 

RIO, samorządom nie wolno finansować usługi stwierdzania, rejestracji, dokumentowania 

zgonu. To byłoby złamaniem dyscypliny finansowej. Pan Starosta stwierdził, że nie byłoby 

problemu i nie będzie problemu z wydzieleniem środków finansowych na opłacenie usługi 

stwierdzania zgonu, jeśli taka pozycja znajdzie się w klasyfikacji budżetowej powiatu.  

Bez tego Pani Skarbnik nie podpisze takich wydatków. Problem występuje w całej Polsce, 

dotyczy to wiele powiatów.  

 

O godzinie 1424 do posiedzenia dołączył Radny Pan Andrzej Koźbiał. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Żyrardowie za 2023 rok 

zostało przyjęte w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

Ad. 7 
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Starosta Pan Andrzej Wilk przedstawił projekt uchwały w sprawie delegowania radnych  

w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Żyrardowie VIII kadencji na lata 2023 – 2026. 

Pan Starosta zaproponował do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Żyrardowie 

Radnego Pana Jacka Czubaka oraz Radną Panią Beatę Rusinowską. 

 

Radny Pan Jacek Czubak wyraził zgodę. 

Radna Pani Beata Rusinowska wyraziła zgodę. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie delegowania radnych w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

w Żyrardowie VIII kadencji na lata 2023 – 2026 została podjęta w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

Ad. 8 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Agnieszka Karwat przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Żyrardowie oraz z efektów pracy Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 

w powiecie żyrardowskim za 2023 rok. 

 

Radny Pan Jacek Czubak poinformował, że do podsumowania Pani Dyrektor Agnieszki Karwat 

chciałby dołączyć podziękowania za współpracę Komisji Współpracy, Zdrowia i Polityki 

Społecznej w ostatnim roku oraz w poprzedniej kadencji. Podkreślił, że Pani Dyrektor zawsze 
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przedstawia ogromne problemy w sposób delikatny, dzięki czemu nie wydają  

się one aż tak trudne, jak są w rzeczywistości. Z posiedzeń komisji wiemy jednak,  

że rzeczywiście dochodzimy do pewnych granic i Radny uważa, że w tym roku i w tej kadencji 

należy się tym zająć. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Wojciech Szustakiewicz odczytał 

projekt ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Żyrardowie oraz z efektów pracy Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

w powiecie żyrardowskim za 2023 rok została podjęta w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

Ad. 9 

 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Bożena Kot odniosła się do kwestii formalnej odnośnie 

wspomnianego braku komisji. Zwróciła uwagę, iż §19 ust. 5 naszego statutu mówi, iż projekty 

uchwał powinny być zaopiniowane przez właściwe merytorycznie komisje. Zapis  

nie ma brzmienia, że muszą być zaopiniowane tylko powinny być, co oznacza, że jest  

to wskazanie a nie konieczność. W najgorszym scenariuszu uchwały zostaną unieważnione, 

mamy nadzieję, że w ciągu miesiąca odpowiednie organy nadzoru tej czynności dokonają, 

natomiast proponowane do przyjęcia zmiany czy skutki wprowadzonych zmian nie będą miały 

odzwierciedlenia w działaniach Zarządu podejmowanych jutro, czy za tydzień. Myśli,  

że spokojnie ewentualne unieważnienie uchwały, gdyby takowe miały zaistnieć, da możliwość 

wprowadzenia tych zmian ponownie za miesiąc, niemniej jednak wprowadzenie tych zmian  

już dzisiaj pozwoli na podjęcie pewnych działań, które swój finał za około półtora miesiąca 

będą miały. Kolejna kwestia formalna dotyczy poprawki, która została przesłana radnym. 
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Poprawka dotyczy tego, iż wcześniej Rada Powiatu zabezpieczyła środki w wysokości  

230 tyś zł z przeznaczeniem na zakup samochodu dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej. Środki te w planie były, podpisano umowę z funduszem wsparcia z Komendą 

Wojewódzką na przekazanie tych środków i teoretycznie mógłby zaistnieć taki scenariusz,  

że wcale nie nasza komenda a inna komenda mogłaby dokonać zakupu, po czym przekazałaby 

już zakupiony pojazd naszej powiatowej komendzie. Już po posiedzeniu Zarządu,  

który zaopiniował projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z umową z funduszu wsparcia  

PSP również przelew środków, co oznacza, że zakup będzie realizowany zgodnie z dyspozycją 

komendy wojewódzkiej przez naszą komendę powiatową, stąd też poprawka do uchwały  

w sprawie zmian w budżecie wprowadzająca kwotę 230 tyś zł do planu dochodów,  

a tym samym do planu wydatków Powiatowej PSP. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Budżet Powiatu Żyrardowskiego  

na rok 2024. 

 

Radny Pan Krzysztof Dziwisz poinformował, że w ostatnich miesiącach i latach Zarządy kładły 

duży nacisk na oszczędności. Podkreślił, że oszczędności te nie mogą pogarszać jakości życia 

w powiecie. Odnosząc się do kwestii zakupu mikrofonów i systemu za 80 tys. zł, stwierdził,  

że jest to duża kwota, którą można by przeznaczyć na inny ważny cel w powiecie. Jednocześnie 

zaznaczył, że budżet powiatu jest obecnie w dobrej kondycji finansowej. Poprosił o szersze 

omówienie, co dokładnie jest planowane w ramach tego wydatku i dlaczego Zarząd decyduje 

się na tak duży wydatek. Zwrócił uwagę, że dotychczas nie było problemu z podejściem  

do mównicy i skorzystaniem z mikrofonu, a prezydium posiada swoje mikrofony,  

co jego zdaniem jest wystarczające.  

 

Radny Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że organizacja przebiegu obrad rady jest bardzo 

istotna. Podkreślił, że będąc Przewodniczącym w poprzedniej kadencji, rozważał tę kwestię  

i zdecydowanie odrzucił wniosek, uznając go za zbędny wydatek. Uważa, że sala  

jest odpowiednio usytuowana a nagłośnienie, organizacja i wystąpienia są wystarczająco 

czytelne i transparentne. Jego zdaniem mikrofony na stołach mogą organizacyjnie poprawić 

przebieg obrad i skrócić czas wystąpień, jednak wydatek w wysokości 80 tys. zł jest zbyt duży. 

 

Starosta Pan Andrzej Wilk poinformował, że Zarząd w tej kadencji pełni podwójną rolę, 

działając zarówno jako Zarząd, jak i jako radni. Przyznał, że najtrudniej jest wydawać środki 
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na siebie, co wszyscy mogą zrozumieć. Jednak ustawodawca obliguje nas do spełniania 

określonych wymogów, w tym odpowiednich zapisów obrad, które dotychczas nie były 

realizowane w pełni zgodnie z obowiązującymi przepisami. Po drugie, zgodnie z opinią 

informatyków, proponowany system to nie tylko mikrofony, ale również system do głosowania, 

który jest kompatybilny z obecnym systemem i pozwoli na cyfrowe zapisywanie naszych obrad 

zgodnie z przepisami. Kolejną sprawą jest stan naszych tabletów, które są już kilkuletnie i mogą 

zaczynać zawodzić, zwłaszcza jeśli były intensywnie używane przez poszczególnych radnych. 

Krótsza żywotność baterii może wpływać na ich prawidłowe funkcjonowanie, co również 

trzeba uwzględnić, aby zapewnić płynne przeprowadzenie sesji. Głównym powodem  

jest jednak dostosowanie zapisów sesji do bieżących wymogów, które musimy spełnić. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała zmieniająca Budżet Powiatu Żyrardowskiego na rok 2024 została podjęta  

w następujący sposób: 

 

13 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Robert Janiszewski,  

Jerzy Naziębło, Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki,  

Beata Rusinowska, Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

6 „wstrzymuję się” Krzysztof Dziwisz, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Dariusz Mitrowski Bożena Moskal, Klaudiusz Stusiński 

  

Ad. 10 

 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Bożena Kot przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Wojciech Szustakiewicz odczytał 

projekt ww. uchwały. 
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Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego 

została podjęta w następujący sposób: 

 

13 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Robert Janiszewski,  

Jerzy Naziębło, Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki,  

Beata Rusinowska, Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

6 „wstrzymuję się” Krzysztof Dziwisz, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Dariusz Mitrowski Bożena Moskal, Klaudiusz Stusiński 

 

Ad. 11 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska zaproponowała 

ustalenie liczby członków Komisji Rewizyjnej na 5 radnych. 

 

Radni nie zgłosili uwag i sprzeciwu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie określenia liczby członków Komisji Rewizyjnej. 

 

Uchwała w sprawie określenia liczby członków Komisji Rewizyjnej została podjęta  

w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

Ad. 12 
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Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła do Komisji Rewizyjnej kandydatury 

następujących radnych: 

1. Pan Zdzisław Banasiak (wyraził zgodę na kandydowanie) 

2. Pan Jacek Czubak (wyraził zgodę na kandydowanie) 

3. Pan Robert Janiszewski (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zwróciła się z wnioskiem do radnych  

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Pan Krzysztof Dziwisz zgłosił do Komisji Rewizyjnej kandydatury następujących 

radnych: 

1. Pan Klaudiusz Stusiński (wyraził zgodę na kandydowanie) 

2. Pan Krzysztof Dziwisz (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

W związku z brakiem innych zgłoszeń Przewodnicząca Rady zamknęła listę kandydatów. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła kandydaturę Pana Zdzisława Banasiaka 

na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zwróciła się z pytaniem, czy są inne zgłoszenia? 

 

Radni nie zgłosili innych kandydatur. 

 

Radny Pan Zdzisław Banasiak wyraził zgodę na przewodnictwo Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła kandydaturę Pana Jacka Czubaka  

na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Pan Jacek Czubak wyraził zgodę. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zwróciła się z pytaniem, czy są inne zgłoszenia? 

 

Radni nie zgłosili innych kandydatur. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego. 

 

Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego została podjęta  

w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

Ad. 13 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

kandydatury następujących radnych: 

1. Pan Zbigniew Rokicki (wyraził zgodę na kandydowanie) 

2. Pan Wojciech Szustakiewicz (wyraził zgodę na kandydowanie) 

3. Pan Krzysztof Rdest (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zwróciła się z wnioskiem do radnych  

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radny Pan Andrzej Koźbiał zgłosił kandydaturę Radnej Pani Bożeny Moskal do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radna Pani Bożena Moskal wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Pan Krzysztof Dziwisz zgłosił kandydaturę Radnego Pana Andrzeja Koźbiała  

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Radny Pan Andrzej Koźbiał wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zwróciła się z pytaniem, czy są inne zgłoszenia? 

 

Radni nie zgłosili innych kandydatur. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego. 

 

Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego 

została podjęta w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

O godzinie 1510 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska ogłosiła przerwę w obradach  

na czas ukonstytuowania się Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

O godzinie 1556 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska wznowiła obrady po przerwie. 

 

Starosta Pan Andrzej Wilk poinformował, że w podjętych przed chwilą uchwałach z rozpędu 

znalazły się w obydwu składach komisji osoby siedzące w prezydium. To jedyne dwie komisje 

w których członkowie prezydium nie powinni się znaleźć. Zwrócił się z prośbą o zmianę 

porządku obrad w takiej postaci, że wprowadzimy uchwałę w sprawie utraty mocy 

obowiązującej uchwały II/13/24 dotyczącej powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu 

osobowego oraz w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały nr II/14/24 w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego, i uchwalić je jeszcze  

raz z wyłączeniem dwóch osób będących w prezydium. Starosta przeprosił i ma nadzieję,  

że w przyszłości pozwoli to unikać takich błędów. 
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Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Policji w Żyrardowie 

wraz z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Żyrardowskiego za rok 2023. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

w Żyrardowie za 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych w skład Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku w Żyrardowie VIII kadencji na lata 2023 – 2026. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Żyrardowie oraz z efektów pracy Organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej w powiecie żyrardowskim za 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Budżet Powiatu Żyrardowskiego na rok 2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Żyrardowskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby członków Komisji Rewizyjnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu 

osobowego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały II/13/24 dotyczącej 

powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego oraz w sprawie utraty mocy 

obowiązującej uchwały nr II/14/24 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji i jej składu osobowego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu 

osobowego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego  

i jej składu osobowego. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Kultury i jej składu 

osobowego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia  

i Polityki Społecznej i jej składu osobowego. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Transportu i jej składu osobowego. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu 

Żyrardowskiego. 

22. Informacja o pracy Zarządu. 

23. Sprawy różne. 

24. Zakończenie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie uchwały w sprawie utraty mocy obowiązującej 

uchwały nr II/13/24 dotyczącej powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego  

oraz w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały nr II/14/24 w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego została przyjęta w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

Ad. 14 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały II/13/24 dotyczącej powołania Komisji 

Rewizyjnej i jej składu osobowego oraz w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały  

nr II/14/24 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego. 
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Uchwała w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały II/13/24 dotyczącej powołania 

Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego oraz w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały 

nr II/14/24 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego 

została podjęta w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

Ad. 15 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska poinformowała, że do Komisji Rewizyjnej 

zostali zgłoszeni następujący radni: 

1. Pan Zdzisław Banasiak (wyraził zgodę na kandydowanie) 

2. Pan Jacek Czubak  (wyraził zgodę na kandydowanie) 

3. Pan Krzysztof Rdest  (wyraził zgodę na kandydowanie) 

4. Pan Krzysztof Dziwisz  (wyraził zgodę na kandydowanie) 

5. Pan Klaudiusz Stusiński  (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła kandydaturę Pana Zdzisława Banasiaka 

na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Pan Zdzisław Banasiak wyraził zgodę na przewodnictwo Komisji Rewizyjnej 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła kandydaturę Pana Jacka Czubaka  

na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Pan Jacek Czubak wyraził zgodę. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła kandydaturę Pana Krzysztofa Rdesta  

na funkcję Sekretarza Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Pan Krzysztof Rdest wyraził zgodę. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego. 

 

Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu osobowego została podjęta  

w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

Ad. 16 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska poinformowała, że do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji zostali zgłoszeni następujący radni: 

 

1. Pan Zbigniew Rokicki (wyraził zgodę na kandydowanie) 

2. Pani Bożena Moskal  (wyraziła zgodę na kandydowanie) 

3. Pan Zdzisław Banasiak (wyraził zgodę na kandydowanie) 

4. Pan Krzysztof Rdest  (wyraził zgodę na kandydowanie) 

5. Pan Andrzej Koźbiał (wyraził zgodę na kandydowanie) 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego. 

 

Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej składu osobowego 

została podjęta w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

O godzinie 1616 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska ogłosiła przerwę w obradach  

na czas ukonstytuowania się Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

O godzinie 1616 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska wznowiła obrady po przerwie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska poinformowała,  

że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ukonstytuowała się w następujący sposób: 

1. Pan Zbigniew Rokicki – Przewodniczący  

2. Pani Bożena Moskal - Wiceprzewodnicząca 

 

Ad. 17 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska przypomniała, że zgodnie ze statutem mamy 

cztery komisje merytoryczne, skład osobowy tych komisji zgodnie ze statutem może 

kształtować się od 5 do 9 członków. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła do Komisji Budżetu i Mienia 

Komunalnego kandydatury następujących radnych: 

1. Pan Robert Janiszewski (wyraził zgodę na kandydowanie) 
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2. Pan Jerzy Naziębło (wyraził zgodę na kandydowanie) 

3. Pani Ewa Springer-Kakiet (wyraziła zgodę na kandydowanie) 

4. Pani Beata Sznajder (wyraziła zgodę na kandydowanie) 

5. Pan Michał Staniak (wyraził zgodę na kandydowanie) 

6. Pan Błażej Zawadzki (wyraził zgodę na kandydowanie) 

7. Pan Andrzej Wilk (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zwróciła się z wnioskiem do radnych  

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego. 

 

Radny Pan Krzysztof Dziwisz zgłosił do Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego kandydatury 

następujących radnych: 

1. Pan Stanisław Kaniszewski (wyraził zgodę na kandydowanie) 

2. Pan Andrzej Koźbiał (wyraził zgodę na kandydowanie) 

3. Pan Dariusz Mitrowski (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska poinformowała, że ponieważ do Komisji 

Budżetu i Mienia Komunalnego zostało zgłoszonych 10 osób, trzeba więc będzie głosować  

nad każdą osobą indywidualnie. Każdy z radnych może zagłosować maksymalnie 9 razy. 

 

O godzinie 1620 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska ogłosiła przerwę w obradach  

w celu wprowadzenia głosowania do systemu. 

 

O godzinie 1628 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska wznowiła obrady po przerwie. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska przedstawiła zasady głosowania  

i poinformowała, że radni mogą zagłosować na 9 z 10 radnych. 

 

Wyniki głosowania w sprawie wyboru kandydatów na Członków Komisji Budżetu i Mienia 

Komunalnego przedstawiają się następująco: 

1. Robert Janiszewski  - uzyskał 14 głosów 

2. Jerzy Naziębło  - uzyskał 12 głosów 

3. Ewa Springer-Kakiet  - uzyskała 12 głosów 

4. Beata Sznajder   - uzyskała 13 głosów 
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5. Michał Staniak  - uzyskał 12 głosów 

6. Błażej Zawadzki  - uzyskał 12 głosów 

7. Andrzej Wilk    - uzyskał 12 głosów 

8. Stanisław Kaniszewski - uzyskał 17 głosów 

9. Andrzej Koźbiał  - uzyskał 9 głosów 

10. Dariusz Mitrowski  - uzyskał 16 głosów 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska poinformowała, że w wyniku głosowania  

w skład Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego weszli radni Stanisław Kaniszewski,  

Dariusz Mitrowski, Robert Janiszewski, Beata Sznajder, Jerzy Naziębło, Ewa Springer-Kakiet, 

Michał Staniak, Błażej Zawadzki i Andrzej Wilk. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego i jej składu osobowego. 

 

Uchwała w sprawie powołania Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego i jej składu osobowego 

została podjęta w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski,  Dariusz Mitrowski, 

Bożena Moskal, Jerzy Naziębło, Krzysztof Rdest,  

Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska, Ewa Springer-Kakiet, 

Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder,  

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „wstrzymuję się” Andrzej Koźbiał 

 

O godzinie 1640 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska ogłosiła przerwę w obradach  

na czas ukonstytuowania się Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego. 

 

O godzinie 1642 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska wznowiła obrady po przerwie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska poinformowała,  

że Komisja Budżetu i Mienia Komunalnego ukonstytuowała się w następujący sposób: 

1. Robert Janiszewski - Przewodniczący 

2. Jerzy Naziębło - Wiceprzewodniczący 
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Ad. 18 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła do Komisji Oświaty i Kultury 

kandydatury następujących radnych: 

1. Pani Beata Rusinowska (wyraziła zgodę na kandydowanie) 

2. Pan Robert Janiszewski (wyraził zgodę na kandydowanie) 

3. Pani Ewa Springer-Kakiet (wyraziła zgodę na kandydowanie) 

4. Pan Andrzej Wilk (wyraził zgodę na kandydowanie) 

5. Pan Jacek Czubak (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zwróciła się z wnioskiem do radnych  

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego. 

 

Radny Pan Krzysztof Dziwisz zwrócił się z pytaniem, czy formalnie nasz statut dopuszcza  

by Członkowie Prezydium byli jednocześnie Przewodniczącymi Komisji? 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska odpowiedziała, że tak. 

 

Radny Pan Krzysztof Dziwisz zgłosił do Komisji Oświaty i Kultury kandydatury następujących 

radnych: 

1. Pan Klaudiusz Stusiński (wyraził zgodę na kandydowanie) 

2. Pan Dariusz Mitrowski (wyraził zgodę na kandydowanie) 

3. Pan Krzysztof Dziwisz (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

W związku z brakiem innych zgłoszeń Przewodnicząca Rady zamknęła listę kandydatów. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Kultury i jej składu osobowego. 

 

Uchwała w sprawie powołania Komisji Oświaty i Kultury i jej składu osobowego została 

podjęta w następujący sposób: 
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19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

O godzinie 1646 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska ogłosiła przerwę w obradach  

na czas ukonstytuowania się Komisji Oświaty i Kultury. 

 

O godzinie 1650 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska wznowiła obrady po przerwie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska poinformowała,  

że Komisja Oświaty i Kultury ukonstytuowała się w następujący sposób: 

 

1. Pani Beata Rusinowska - Przewodnicząca 

2. Pan Robert Janiszewski - Wiceprzewodniczący 

 

Radny Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że ma duże wątpliwości, czy jest to możliwe 

zgodnie ze statutem, i zwraca się z prośbą do radców prawnych o podanie konkretnych 

przepisów dotyczących dublowania funkcji przez członków Prezydium, Zarządu itp. Obecnie 

sytuacja wygląda tak, że jedna osoba ma pełnić trzy stanowiska: Wiceprzewodniczącego Rady, 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Wiceprzewodniczącego Komisji Oświaty. Jak wtedy 

wygląda kwestia diet? Prosi o konkretne zapisy prawne w tej sprawie. Był Przewodniczącym  

i w tym zakresie pojawiały się wątpliwości. 

 

Radny i Członek Zarządu Pan Błażej Zawadzki poinformował, że dotychczas zdarzało  

się, chociażby w poprzedniej kadencji, że jeden radny, na przykładzie jego osoby, pełnił funkcje 

Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Przewodniczącego Komisji 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu. W takiej sytuacji dieta jest naliczana tylko  

na jedno stanowisko. Nie ma podwójnych diet. 
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Radca Prawny Pani Katarzyna Szymańska-Misztela poinformowała, że zgodnie z art. 17 ust. 3 

Ustawy o samorządzie powiatowym, radny pobiera diety z tytułu członkostwa w nie więcej  

niż dwóch komisjach. Jeśli chodzi o składy komisji, ustawa przewiduje wyłączenia w zakresie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej, w kontekście piastowania przez 

prezydium członkostwa w konkretnej komisji. Na prośbę Radnego Klaudiusza Stusińskiego, 

Pani Mecenas odczytała treść art. 16 ust. 2 oraz art. 14. 

 

Radny Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że był radnym V i VI kadencji,  

kiedy Przewodniczącym Rady był Pan Daniel Suchecki, a Starostą Pan Wojciech 

Szustakiewicz. W tamtych kadencjach panował dobry zwyczaj, aby nie dublować funkcji 

przewodniczących, prezydium itp. Jako przewodniczący starał się organizować pracę tak,  

aby jedna osoba nie skupiała w swoich rękach kilku stanowisk. 

 

Ad. 19 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła do Komisji Współpracy, Promocji, 

Zdrowia i Polityki Społecznej kandydatury następujących radnych: 

1. Pan Jacek Czubak (wyraził zgodę na kandydowanie) 

2. Pan Jerzy Naziębło (wyraził zgodę na kandydowanie) 

3. Pani Ewa Springer-Kakiet (wyraziła zgodę na kandydowanie) 

4. Pan Wojciech Szustakiewicz (wyraził zgodę na kandydowanie) 

5. Pan Zdzisław Banasiak (wyraził zgodę na kandydowanie) 

6. Pan Zbigniew Rokicki (wyraził zgodę na kandydowanie) 

7. Pani Beata Sznajder (wyraziła zgodę na kandydowanie) 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zwróciła się z wnioskiem do radnych  

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej. 

 

Radny Pan Krzysztof Dziwisz zgłosił do Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki 

Społecznej kandydatury następujących radnych: 

1. Pani Bożena Moskal (wyraziła zgodę na kandydowanie) 

2. Pan Klaudiusz Stusiński (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

W związku z brakiem innych zgłoszeń Przewodnicząca Rady zamknęła listę kandydatów. 



24 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie powołania Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej  

i jej składu osobowego. 

 

Uchwała w sprawie powołania Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej 

i jej składu osobowego została podjęta w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

O godzinie 1700 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska ogłosiła przerwę w obradach  

na czas ukonstytuowania się Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej. 

 

O godzinie 1703 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska wznowiła obrady po przerwie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska poinformowała,  

że Komisja Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej ukonstytuowała  

się w następujący sposób: 

 

1. Pan Jacek Czubak - Przewodniczący 

2. Pan Jerzy Naziębło - Wiceprzewodniczący 

 

Ad. 20 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zgłosiła do Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Transportu kandydatury następujących radnych: 

1. Pan Jerzy Naziębło (wyraził zgodę na kandydowanie) 
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2. Pan Zbigniew Rokicki (wyraził zgodę na kandydowanie) 

3. Pan Błażej Zawadzki (wyraził zgodę na kandydowanie) 

4. Pan Wojciech Szustakiewicz (wyraził zgodę na kandydowanie) 

5. Pan Michał Staniak (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska zwróciła się z wnioskiem do radnych  

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu. 

 

Radny Pan Krzysztof Dziwisz zgłosił do Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu 

kandydatury następujących radnych: 

1. Pan Stanisław Kaniszewski (wyraził zgodę na kandydowanie) 

2. Pan Dariusz Mitrowski (wyraził zgodę na kandydowanie) 

3. Pan Andrzej Koźbiał (wyraził zgodę na kandydowanie) 

 

W związku z brakiem innych zgłoszeń Przewodnicząca Rady zamknęła listę kandydatów. 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu  

i jej składu osobowego. 

 

Uchwała w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu  

i jej składu osobowego została podjęta w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

O godzinie 1707 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska ogłosiła przerwę w obradach  

na czas ukonstytuowania się Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu. 
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O godzinie 1710 Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska wznowiła obrady po przerwie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska poinformowała,  

że Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu ukonstytuowała się w następujący 

sposób: 

 

1. Pan Jerzy Naziębło - Przewodniczący 

2. Pan Zbigniew Rokicki - Wiceprzewodniczący 

 

Ad. 21 

 

Dyrektor Wydziału Organizacyjnego Pan Maciej Ragan przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Żyrardowskiego. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żyrardowskiego Pani Beata Rusinowska odczytała projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Żyrardowskiego została 

podjęta w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Zdzisław Banasiak, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Dariusz Mitrowski, Bożena Moskal, Jerzy Naziębło,  

Krzysztof Rdest, Zbigniew Rokicki, Beata Rusinowska,  

Ewa Springer-Kakiet, Michał Staniak, Klaudiusz Stusiński,  

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

Ad. 22 
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Starosta Pan Andrzej Wilk poinformował, że poza informacjami przesłanymi Radnym, Zarząd 

rozpoczął pilną pracę od pierwszego dnia swojego funkcjonowania. Dodał, że wszyscy  

są zainteresowani środkami, które w przyszłości będą pozyskiwane. Podkreślił, że wielokrotnie 

dyskutowali o budżecie i współpracy z Regionalną Izbą Obrachunkową. Wraz z Panią Skarbnik 

odbył spotkanie z RIO w celu omówienia zasad współpracy. Wizyta była bardzo owocna  

i pozytywna. Czerwiec to miesiąc absolutoryjny, wyjątkowy w tym roku, ponieważ kadencja 

skończyła się niestandardowo. Będziemy pracować nad udzieleniem absolutorium  

oraz przyjęciem budżetu za 2023 rok w przełomowym momencie, o czym będziemy rozmawiać 

na wszystkich komisjach, które odbędą się w czerwcu. Starosta zwrócił się z prośbą,  

aby w przyszłym miesiącu elastycznie podejść do terminu kolejnej sesji, ponieważ musimy 

poczekać na opinię RIO, aby móc finalnie zrealizować wszystkie uchwały. 

 

Ad. 23 

 

Radny Pan Andrzej Koźbiał złożył wniosek o następującej treści: 

„Uprzejmie zwracam się do Zarządu Powiatu Żyrardowskiego by uwzględnił drogę Powiatową 

4719W Puszcza Mariańska-Mszczonów w miejscowości Bartniki w gminie Puszcza Mariańska 

we wnioskach jakie będą składane do programów polskich lub unijnych dotyczących 

pozyskania funduszy zewnętrznych na poprawę infrastruktury drogowej”. 

Wyjaśnił, że uzasadnia ten wniosek tym, że do tej pory udało się pozyskać bardzo dużo środków 

i w Gminie Puszcza Mariańska jest jeden projekt na tę drogę w Bartnikach. Są tam kompletne 

dokumenty więc myśli, że można spokojnie taki wniosek składać. Chciałby, aby Zarząd  

się do tego przychylił i jak będzie tylko najbliższa okazja i możliwość, aby wziął to pod uwagę, 

aby tę drogę w tych Bartnikach skończyć. Zaznaczył, że to tak naprawdę jest ostatni odcinek 

tej głównej drogi od Puszczy Mariańskiej na Bartniki, który wymaga przybudowy.  

 

Radny Pan Jacek Czubak złożył trzy wnioski. Zaznaczył, że sprawa jest dość pilna i może  

na początku kadencji uda się coś zrobić. Pan Radny odczytał treść poniższych wniosków: 

1. Wniosek o podjęcie działań mających na celu polepszenie warunków lokalowych 

Powiatowego Urzędu Pracy. 

 

„W związku z niepokojącymi przesłankami będącymi wynikiem moich obserwacji,  

a także podsumowaniem posiedzenia Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki 

Społecznej Rady Powiatu Żyrardowskiego z dnia 14.02.2024 r., zwracam się o możliwie szybką 
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interwencję oraz udzielenie informacji na temat możliwości rozbudowy Starostwa  

|i przedstawienia propozycji planów lokalizacyjnych dla nowej siedziby Powiatowego Urzędu 

Pracy. Swoją prośbę motywuję przede wszystkim złymi warunkami, utrudniającymi 

wykonywanie podstawowych obowiązków zawodowych pracownikom PUP tj. : ograniczona 

przestrzeń, ciasne ciągi komunikacyjne (zastawione w przeważającej części szafami  

na dokumenty), katastrofalny stan kanalizacji i pomieszczeń sanitarnych (jedna czynna toaleta 

na cały Urząd). Uprzejmie proszę o zajęcie stanowiska w niniejszej sprawie i przychylenia  

się do mojego wniosku dot. podjęcia działań mających na celu polepszenie warunków 

lokalowych Powiatowego Urzędu Pracy, mieszczącego się dziś w budynku Starostwa Powiatu 

Żyrardowskiego przy ul. Limanowskiego 45”. 

 

2. Wniosek o wznowienie działań mających na celu utworzenie Powiatowego Biura 

Paszportowego. 

 

„W związku z niepowodzeniem działań związanych z utworzeniem Powiatowego Biura 

Paszportowego w Żyrardowie w minionej kadencji Zarządu Powiatu Żyrardowskiego, apeluję 

o ponowne uruchomienie tejże procedury i skierowanie nowego wniosku w niniejszej sprawie 

do obecnego Wojewody Mazowieckiego. Uruchomienie Powiatowego Biura Paszportowego, 

to jeden z postulatów i punktów programu wyborczego, popartego w wyborach powszechnych 

przez głosujących na mnie i na Radnych z mojego Komitetu mieszkańców Powiatu 

Żyrardowskiego. Swoją prośbę o wznowienie niniejszej procedury motywuję przede 

wszystkim społeczną potrzebą stworzenia tego typu jednostki na terenie Powiatu 

Żyrardowskiego i jednocześnie uniezależnia się naszych mieszkańców od odległych  

o kilkadziesiąt kilometrów Biur Paszportowych działających najbliżej w Pruszkowie (Powiat 

Pruszkowski) i Skierniewicach (Powiat Skierniewicki, woj. Łódzkie). Ponadto, w związku  

z planami przeniesienia Urzędu Miasta Żyrardowa do świeżo odrestaurowanego budynku 

Kantoru przy ul. Limanowskiego 44, Prezydent Miasta Żyrardowa zadeklarował możliwość 

wygospodarowania w obiekcie przestrzeni na funkcjonowanie ww. jednostki tj. Powiatowego 

Biura Paszportowego. Jego powstanie nie będzie jednak możliwe bez interwencji Starostwa, 

które jako podmiot zarządzający i organizacyjny ma możliwość uruchomienia procedury drogą 

formalną. Bardzo proszę o pozytywne rozpatrzenie niniejszego pisma i ze względu  

na formowanie się działów organizacyjnych w Kantorze (wkrótce siedziba Urzędu Miasta 

Żyrardowa) o pilne zwrócenie się do Wojewody Mazowieckiego z wnioskiem o utworzenie 

Powiatowego Biura Paszportowego w Żyrardowie w tymże miejscu”. 
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3. Wniosek o reaktywację powiatowego wydarzenia pn. "Piknik Energetyczny". 

 

„W związku z koniecznością ożywienia sfery kulturalnej na obszarze Powiatu Żyrardowskiego 

wnioskuję o rozważenie decyzji dot. powrotu do organizacji dużego powiatowego wydarzenia 

pn. „Piknik Energetyczny”. Impreza w poprzednich latach miała na celu promocję 

nowoczesnych rozwiązań ekologicznych, integrację mieszkańców gmin Powiatu 

Żyrardowskiego i poszerzenie oferty kulturalnej o nową, ciekawą formułę otwartego 

wydarzenia plenerowego. Piknik Energetyczny to wydarzenie, które organizowane było  

z inicjatywy Powiatu Żyrardowskiego sześciokrotnie, a jego ostatnia edycja odbyła  

się w 2016 roku w Muzeum Lniarstwa w Żyrardowie. Impreza miała charakter kulturalno-

edukacyjny i przyciągała rokrocznie tysiące odbiorców: wystawców, widzów, uczestników  

w różnym wieku. Na chwilę obecną, z wyjątkiem Gminnych Dożynek, Powiat Żyrardowski  

nie włącza się i inie inicjuje organizacji żadnego dużego wydarzenia integrującego lokalną 

społeczność. Jako były przewodniczący Komisji współpracy, zdrowia, promocji i polityki 

społecznej jestem przekonany, że organizacja tego typu przedsięwzięcia nie generuje dużych 

kosztów. We współpracy z organizacjami pozarządowymi, podległymi Powiatowi jednostkami 

moglibyśmy ponownie podjąć działania w kierunku reaktywacji Pikniku, promującego  

nie tylko dobre nawyki związane z ekologią, ale i cały nasz Powiat Żyrardowski – zielone płuca 

Maowsza, obszar szczególnie dbający o gospodarkę naturalną i środowisko. Zwracam  

się z uprzejmą prośbą o rozważenie mojej prośby i podjęcie działań w kierunku organizacji 

dużego wydarzenia powiatowego, opierającego się na pozyskanych w poprzednich latach 

doświadczeniach organizacyjnych w zakresie kreowania imprezy powiatowej”. 

 

Starosta Pan Andrzej Wilk poinformował, że tych spraw rzeczywiście jest bardzo dużo i czeka 

nas poważna rozmowa na temat naszego budynku. Podziękował za spostrzeżenia i chyba 

wszyscy mają jednakowe obserwacje, że to co mówiono na początku sesji, bardzo często 

staramy się inwestować i pomagać w różnych kierunkach bo wiadomo że tych środków  

jest ile jest, a gdzieś tam o sobie, o pracownikach, o urzędzie odsuwamy te wydatki jak najdalej 

jak się da. Ale prawda jest taka, że bardzo wiele osób pracuje w niezwykle trudnych warunkach 

i nie tylko niedostosowanych do wymogów i potrzeb Państwowej Inspekcji Pracy czy w ogóle 

poziomu biura, które powinno być ale wiadomo, że tych wydatków zawsze było dużo. Należy 

zauważyć to i inwestować w budynki urzędów, bo tego typu inicjatywy są akceptowane przez 

społeczeństwo i jak najbardziej wniosek jest słuszny. Jeśli chodzi o biuro paszportowe,  
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to na ostatnim spotkaniu z Prezydentem Żyrardowa omawiali ten temat i planują wspólny 

wyjazd do Wojewody. Choć przepisy uległy zmianie, istnieje dobra wola z obu stron i brakuje 

tylko konkretnej umowy z Wojewodą. Sprawa jest w toku i będą nad nią pracować. W kwestii 

trzeciego tematu, Starosta zapowiedział rozmowy na komisjach dotyczące 25-lecia Powiatu. 

Program obchodów jest tematem otwartym, do którego zaprasza wszystkich radnych,  

aby aktywnie włączyli się w jego planowanie i opracowanie. Podkreślił, że przez ostatnie  

25 lat osiągnięto wiele, co warto podkreślić i uczcić. Poza cykliczną imprezą, będą również 

omawiać ten temat. 

 

Radny i Członek Zarządu Pan Michał Staniak poinformował, że w odniesieniu do wniosku 

Radnego Andrzeja Koźbiała, już na pierwszym posiedzeniu Zarządu zgłaszał projekt tej drogi, 

ponieważ jako Wójt Gminy Puszcza Mariańska czynnie uczestniczył w pracach projektowych. 

Podkreślił, że jest to priorytet, szczególnie że odcinek zaczyna się tuż obok szkoły,  

w której uczy się ponad 400 dzieci, i ta inwestycja w naszej gminie należy do priorytetowych. 

 

Radny Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że dziś mieliśmy sprawozdanie Powiatowej 

Komendy Policji. Szkoda, że nie było Pani Komendant. Będąc Przewodniczącym, zawsze starał 

się, aby sprawozdanie było omówione przez przedstawiciela komendy. Zwrócił się z prośbą  

do Pani Przewodniczącej o zaproszenie Pani Komendant lub jej Zastępcy w najbliższym czasie, 

ponieważ chciałby zadać pytanie władzom Powiatowej Komendy dotyczące działań  

i problemów przestępczych związanych z dużym napływem uchodźców z całego świata  

na terenie powiatu, a szczególnie w Gminie Mszczonów. Ze względu na dużą ilość miejsc 

pracy, w gminie odnotowano znaczący napływ obcokrajowców. Ostatnio doszło do wielu 

niebezpiecznych incydentów, które mają oddźwięk tylko w mediach społecznościowych. 

Miasto Mszczonów przestaje być bezpieczne, nie widać wzmożonych patroli policji. Ludzie 

rozmawiają o tym tylko między sobą. Chciałby zapytać Panią Komendant, czy problem  

ten został zauważony i jakie działania są podejmowane w tym kierunku. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska przypomniała, że do 6 czerwca radni mają czas 

na złożenie oświadczenia majątkowego. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że 27 maja obchodzimy Dzień Samorządu 

Terytorialnego i z tej okazji złożyła życzenia wszystkim samorządowcom. 
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Ad. 24 

 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Rusinowska o godz. 1731 zamknęła obrady  

II Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

 

 

                   Przewodnicząca 

           Rady Powiatu Żyrardowskiego 

  

              Beata Rusinowska 

 

 

 

Protokołowała: 

W. Majewska 

 

 


